



ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO



MISSING PERSON PERSONNE DISPARUE

NAME: RICHARD RANGER
NICKNAME: "SHRIMP"
DOB: 11 FEB 64
SEX: MALE
HEIGHT: 170 CM
WEIGHT: 64 KG
HAIR: SHORT BROWN
EYES: BROWN
**CLOTHING: BLUE JEANS, HAT-FUR FLAPS,
DARK PARKA**

Richard RANGER was last seen on the 4th of March 1999, in the Town of HAILEYBURY. Richard had been admitted to the Temiskaming Hospital for psychiatric assessment the same day he went missing and may suffer from mental illness. His whereabouts are unknown and foul play is not suspected at this time.

Any person with information regarding this investigation should contact the nearest police authority, the Ontario Provincial Police North East Regional Communications Centre at 1-888-310-1122, or the Ontario Provincial Police, Temiskaming Detachment at (705) 647-8400.

Julian Fantino,
Commissioner.

777 Memorial Avenue,
Orillia, Ontario,
Canada, L3V 7V3.

Date: January 7, 2000
Telephone: (705) 329-6950
Facsimile: (705) 329-6077

NOM : RICHARD RANGER
SURNOM : « SHRIMP »
DATE DE NAISSANCE : LE 11 FÉV. 1964
SEXE : MASCULIN
TAILLE : 170 CM
POIDS : 64 KG
CHEVEUX : COURTS, BRUNS
YEUX : BRUNS
**TENUE VESTIMENTAIRE : BLUE-JEAN,
CHAPEAU À COUVRE-OREILLES DE
FOURRURE, PARKA SOMBRE**

Richard RANGER a été vu pour la dernière fois le 4 mars 1999, dans la ville de HAILEYBURY. Il avait été admis à l'hôpital de Temiskaming pour évaluation psychiatrique, le jour même où il a disparu, et il souffre peut-être d'une maladie mentale. On ne sait pas où il se trouve; on ne soupçonne pas d'acte criminel pour l'instant.

Toute personne qui peut fournir des renseignements sur cette enquête devrait communiquer avec le service de police le plus proche, le Centre des communications de la région du Nord-Est de la Police provinciale de l'Ontario, au 1 888 310-1122, ou la Police Provinciale de l'Ontario, détachement de Temiskaming, au (705) 647-8400.

Julian Fantino,
Commissaire

777, avenue Memorial
Orillia (Ontario)
Canada, L3V 7V3

Date : le 7 janvier 2000
Téléphone : (705) 329-6950
Télécopieur : (705) 329-6077